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WRZ.0012.5.3.2025 

Protokół nr 10/25 z posiedzenia  

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej  

Rady Powiatu Wodzisławskiego w dniu 16 kwietnia 2025 roku 

W dniu 16 kwietnia 2025 roku o godzinie 15:00 w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Wałowej 30.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wydanie opinii do projektów uchwał Rady Powiatu Wodzisławskiego w następujących 

sprawach: 

a. zmiany Uchwały Nr XVI/182/2012 Rady Powiatu Wodzisławskiego z dnia 29 marca 

2012 roku w sprawie nadania statutu Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu 

Śląskim, 

b. udzielenia dotacji celowej Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu Śląskim. 

4. Wydanie opinii do: 

a. sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu 

Śląskim za 2024 rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej, 

b. sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2024, 

5. Aktualna sytuacja w systemie pieczy zastępczej w Powiecie Wodzisławskim. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba otworzyła obrady posiedzenia Komisji 

i na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane quorum.  

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji: 

1. Joanna Rduch-Kaszuba  – Przewodnicząca Komisji, 

2. Marek Tumułka – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Leszek Bednorz, 

4. Marek Hawel, 

5. Witold Mandrysz.  

 

Nieobecna na posiedzeniu Komisji była Wicestarosta Pani Barbara Chrobok.  
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim Pani 

Aleksandra Witoszek,  

2. Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Iwona Koczy.  

Ad. 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad punktu dotyczącego wydania opinii do projektu uchwały Rady Powiatu 

Wodzisławskiego w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu 

Wodzisławskiego, jako punktu 4c). Pozostałe punkty otrzymują numerację kolejną.  

 

Wobec powyższego proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wydanie opinii do projektów uchwał Rady Powiatu Wodzisławskiego w następujących 

sprawach: 

a. zmiany Uchwały Nr XVI/182/2012 Rady Powiatu Wodzisławskiego z dnia 29 marca 

2012 roku w sprawie nadania statutu Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu 

Śląskim, 

b. udzielenia dotacji celowej Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu Śląskim. 

4. Wydanie opinii do: 

a. sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu 

Śląskim za 2024 rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej, 

b. sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2024, 

c. projektu uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej Powiatu Wodzisławskiego. 

5. Aktualna sytuacja w systemie pieczy zastępczej w Powiecie Wodzisławskim. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad posiedzenia przy 

5 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych i Przewodnicząca 

Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba przystąpiła do jego realizacji.  

Ad. 3  

a. Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Iwona Koczy przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 
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XVI/182/2012 Rady Powiatu Wodzisławskiego z dnia 29 marca 2012 roku w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu Śląskim. Projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ponadto Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Iwona Koczy poinformowała, 

że w związku z tym, iż powyższy projekt uchwały stanowi akt prawa miejscowego został 

przedstawiony do zaopiniowania. Przekazała, że Związek Zawodowy NSZZ „Solidarność” 

z siedzibą w Katowicach oraz Rada OPZZ Województwa Śląskiego wydały pozytywną opinię 

do ww. projektu uchwały, zaś Forum Związków Zawodowych zaopiniował negatywnie 

i skierował pytania do Dyrektora Szpitala, który musi się do nich odnieść. W związku z tym, iż 

zgłoszono uwagi należy zwołać dodatkowe posiedzenie Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba powiedziała, że w celu dopełnienia 

procedury wymagane jest przeprowadzenie kolejnego posiedzenia. Komisja ustaliła termin 

tego posiedzenia na dzień 24 kwietnia 2025 roku o godz. 13:30 w Powiatowym Centrum 

Konferencyjnym w Wodzisławiu Śląskim, przy ulicy Pszowskiej 92a.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się.  

b. Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Iwona Koczy przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Szpitalowi Powiatowemu w Wodzisławiu Śląskim. Projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 4 

a. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim Pani 

Aleksandra Witoszek przedstawiła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim za 2024 rok wraz z wykazem potrzeb 

w zakresie pomocy społecznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Pan Leszek Bednorz odniósł się do Domów Pomocy Społecznej. Zauważył, że średni  

miesięczny koszt utrzymania mieszkańca DPS w 2024 roku w Gorzycach wyniósł 6 500 zł, zaś 

w Wodzisławiu Śląskim 6 100 zł. Zapytał jak wygląda rokroczny wzrost kosztów.   

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że w 2025 roku koszt w DPS 

w Gorzycach wynosi 7 446 zł, zaś w Wodzisławiu Śląskim 6592 zł.  
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Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że w sprawozdaniu znajduje się informacja, iż 

mieszkańcy opłacają pobyt, jednak nie więcej niż 70% swojego dochodu. Zapytał, czy istnieje 

jakiś dolny pułap dochodu. 

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że niezależnie od dochodu, 

mieszkaniec opłaca pobyt do 70% swojego dochodu.   

Radny Pan Leszek Bednorz zapytał, jak wygląda obecnie kolejka do DPS.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że kolejka do DPS-u Gorzyckiego 

wynosi około 20 osób. Natomiast DPS w Wodzisławiu Śląskim ma nieco inną sytuację z uwagi 

na specyfikę domu. Jest to placówka przeznaczona dla osób z niepełnosprawnością 

intelektualną, a kolejka do tego ośrodka nie jest taka długa. Największa kolejka występuje 

w DPS w Gorzycach i ta potrzeba tam jest bardzo duża. Dodała, że jeśli zwolni się miejsce to 

w pierwszej kolejności przyjmowane są osoby poza kolejnością, czyli takie które znajdują się 

w pilnej potrzebie, najczęściej osoby przebywające w szpitalu.  

Radny Pan Leszek Bednorz zapytał, jak wygląda procedura umieszczania osób w Domu 

Pomocy Społecznej.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek wyjaśniła, że procedura umieszczania osoby 

w Domu Pomocy Społecznej leży po stronie Ośrodka Pomocy Społecznej, który jest 

pierwszym kontaktem dla mieszkańca i zajmuje się całą niezbędną dokumentacją. Zauważyła, 

że w DPS w Gorzycach przebywa 218 pensjonariuszy, jednak tylko niewielka część to 

mieszkańcy powiatu wodzisławskiego. Większość mieszkańców to osoby z dużych miast, 

takich jak Katowice czy Tarnowskie Góry, mimo że te miasta dysponują własnymi DPS-ami, to 

koszt pobytu w Gorzyckim DPS ich nie odstrasza. Natomiast w przypadku gmin powiatu 

wodzisławskiego koszt ten może być dużym obciążeniem.  

Radny Pan Leszek Bednorz zapytał, czy fakt, że do tutejszego DPS-u trafiają osoby z innych 

miast, wynika z tego, że tamte placówki również mają długie kolejki.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że dokładnie wynika to z kolejki. 

Dodała, że sektor prywatny również boryka się z trudnościami. Wspomniała, że kiedy PCPR 

kontaktował się w sprawie chociażby Opieki Wytchnieniowej, którą prywatny sektor również 

realizował, uzyskano informację, że w tym roku mają trudność w realizacji Programu z uwagi 

na dużą ilość mieszkańców do wsparcia w ramach podstawowej działalności.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz zapytał, czy kandydaci do DPS-u ze 

strony Powiatu oczekują w kolejce na tej sami liście co pozostali, czy mają pierwszeństwo.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że osoba z Powiatu oczekuje w tej 

samej kolejce co pozostali kandydaci. Wyjaśniła, że priorytetem tak naprawdę są potrzeby 

danej osoby. Powiedziała, że PCPR otrzymuje pełną dokumentację kandydatów i na tej 
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podstawie ocenia sytuację i faktyczne potrzeby. Priorytetem jest np. osoba przebywająca 

w szpitalu i takich osób zazwyczaj w kolejce jest około 10. Podkreśliła, że sytuację należy stale 

monitorować, ponieważ mimo przygotowanej dokumentacji może zdarzyć się, że osoba 

zrezygnuje bądź nastąpi inna nagła sytuacja.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz odniósł się do szkoleń. Zapytał, czy 

w tym kontekście zarówno dla pracowników jak i rodzin zastępczych jest potrzeba realizacji 

superwizji.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że jest taka potrzeba. Zauważyła, że tę 

potrzebę udaje się realizować we współpracy z Fundacją Ernst & Young w ramach której 

prowadzone są szkolenia oraz superwizja dla koordynatorów pieczy zastępczej. Podkreśliła, że 

dla rodzin zastępczych zawodowych dotąd superwizji nie było, jednak po uzyskaniu 

dodatkowych środków finansowych na realizację projektu „Rodzina w Centrum” możliwa 

będzie realizacja, w ramach projektu przez okres czterech lat, superwizja dla zawodowych 

rodzin zastępczych.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała, co powoduje, że w Ośrodku 

Wsparcia Perła nie ma klubu. Zauważyła, że w ustawie jest o tym mowa.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek zauważyła, że Ośrodek Wsparcia Perła jest domem 

typu A i zapewnia wsparcie osobom z zaburzeniami psychicznymi. Podkreśliła, że praca z tymi 

osobami jest trudna. Zwróciła uwagę, że niejednokrotnie osoby te nie komunikują potrzeby 

realizacji działań w ramach klubu. Dodała, że nawet trudno realizować z nimi wszelkiego 

rodzaju działania w formie stacjonarnej, jakie realizuje obecnie Ośrodek. Powiedziała, że 

podstawą pracy w Ośrodku jest praca nad frekwencją i uczestnictwem w zajęciach. 

Zauważyła, że zajęcia klubowe to działania dodatkowe i odbywają się w sposób niecykliczny, 

więc jest to dość trudne do wypracowania. W przypadku osób z chorobami psychicznymi 

element stałości i powtarzalności wymaga ciągłej pracy. Następnie powiedziała, że dopyta czy 

kiedykolwiek zastanawiano się nad tym. Dodała, że zajęcia klubowe czy WTZ to wieloletnia 

praca i rozmowy o podjęcie dodatkowych działań. Wyjaśniła, że nie wynika to z braku chęci ze 

strony dyrekcji czy kadry, wręcz przeciwnie powodem jest blokada, jaka występuje u samych 

uczestników. Wspomniała, że Perła realizuje grupę wsparcia dzięki zaangażowaniu dyrekcji, 

pracowników oraz przy niewielkim zaangażowaniu opiekunów tych osób. Zaznaczyła, że jeżeli 

na 30 uczestników Ośrodka w spotkaniach bierze udział 5 osób, to każda z nich jest 

szczególnie cenna, a ich udział stanowi efekt ciężkiej pracy. Dodała, że być może jest to trafna 

uwaga. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba powiedziała, że pyta ponieważ do 

klubów przypisane są osoby, które już nie korzystają ze wsparcia Ośrodka oraz osoby 

oczekujące w kolejce. Dodała, że funkcjonowanie klubu wynika z ustawy dlatego zastanawia 

się z jakiego powodu Ośrodek Wsparcia Perła nie prowadzi klubu.   
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Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że nie ma obowiązku realizacji zajęć 

klubowych. Zauważyła, że w kolejce znajduje się pięcioosobowa grupa oczekujących, jednak 

nie ma pewności, czy osoby te rzeczywiście są gotowe na uczestnictwo w zajęciach. 

Zaznaczyła, że obecność w kolejce i złożenie dokumentacji nie zawsze przekłada się na 

faktyczną gotowość. Czasami jest to zachowanie dla poczucia bezpieczeństwa, ponieważ gdy 

zachęca się do uczestnictwa chociażby na grupę wsparcia bywa różnie. Dodała, że taką 

reakcję przypisuje również specyfice oraz trudnościom społecznym.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba stwierdziła, że nie ma gwarancji, iż osoby 

te przyjdą, ale też nie ma gwarancji, że nie przyjdą. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego sprawozdania 

przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

b. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim Pani 

Aleksandra Witoszek przedstawiła sprawozdanie z efektów pracy organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2024. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego sprawozdania 

przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

c. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim Pani 

Aleksandra Witoszek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w sprawie w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu 

Wodzisławskiego. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

Radny Pan Leszek Bednorz odniósł się do środków finansowych na wydatki w pomocy 

społecznej i innych obszarach polityki społecznej. Zauważył, że pomiędzy 2023 rokiem a 2024 

jest wzrost o 15 %, natomiast prognoza na 2025 rok pozostaje na tym samym poziomie co 

w roku 2024. Zapytał, czy jest to realne.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że prognoza na 2025 rok to sugestia 

organu, który przygotowuje ten dokument, aby wpisywać tą samą liczbę, która pojawia się 

w roku ubiegłym. Dodała, że były lata w których jednostki próbowały prognozować, jednak 

okazało się to trudne ponieważ każdy miał inny pomysł.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba poinformowała, że z PCPR odchodzi 

dotychczasowy zastępca dyrektora. Zapytała, czy w związku z tym zostały już podjęte jakieś 

decyzje dotyczące jego następcy. 
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Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że pewne wskazania już są 

natomiast szczegółowe informacje przekaże w terminie późniejszym.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 5   

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim Pani Aleksandra 

Witoszek przedstawiła informację na temat aktualnej sytuacji w systemie pieczy zastępczej 

w Powiecie Wodzisławskim. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz zapytał, czy dobrze rozumie, iż 

szkolą się rodziny niezawodowe, niespokrewnione. 

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek odpowiedziała, że dokładnie tak.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz zapytał, jak to wygląda 

w przypadku rodzin zawodowych.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że zazwyczaj rozpoczyna się od rodzin 

niezawodowych, które z czasem przekwalifikowane są w rodziny zawodowe. Podkreśliła, że 

PCPR na bieżąco analizuje zasoby rodzin zastępczych pod kątem ich potencjału i możliwości 

rozwoju. Następnie wspomniała, że coraz częściej pojawiają się głosy z całej Polski wśród 

wieloletnich rodzin zawodowych w kontekście czynnika finansowego. Wspomniała, że np. 

powiat opolski oferował rodzinom zastępczym zawodowym wynagrodzenie w wysokości 18 

000 zł. Dodała, że również się nad tym pochylała natomiast co do zasady wygląda to potem 

bardzo różnie. Podkreśliła, że PCPR analizuje swój zasób rodzin zastępczych pod kątem m.in. 

ich możliwości, czyli jest rodzina zawodowa, która zgłosiła taki akces, że być może 

pomyślałaby o wyprowadzce, ale PCPR odwraca to w drugą stronę i  proponuje znalezienie 

większego domu na terenie Powiatu i przekształcenie tej rodziny w rodzinny dom dziecka. 

Dzięki temu rodzina pozostanie w regionie, a także możliwe jest umieszczenie u niej 

dodatkowej trójki dzieci.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała, kto wówczas płaci za większy 

dom.   

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek wyjaśniła, że rodzina nie kupuje domu, lecz go 

wynajmuje. Dodała, że rodzina otrzymuje również środki na pokrycie kosztów wynajmu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz zapytał, czy PCPR poszukuje 

również rodzin zastępczych spoza powiatu wodzisławskiego.  

Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek powiedziała, że był taki moment w którym sytuacja 

była tak trudna, iż rozeznawano rodziny spoza Powiatu. Zaznaczyła jednak, że jest to 

problematyczne, ponieważ powiaty funkcjonują w jednym środowisku i nie chcą działać na 
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swoją niekorzyść. Ostatecznie udało się znaleźć rozwiązania, choć są dzieci które przebywają 

poza Powiatem. Powiedziała, że PCPR realizuje w ramach autorskiego programu szkolenia 

rodzin pomocowych. Wyjaśniła, że rodzina pomocowa to rodzina, która może objąć opieką 

dzieci na czas nieobecności rodziny zastępczej np. podczas ich urlopu, co jest zgodne 

z przepisami prawa. Rodzina taka wówczas obejmuje wsparciem te dzieci. Powiedziała, że, 

bywa iż osoby pełniące tymczasowo taką funkcję przez np. dwa tygodnie, w zależności od 

potrzeby zaczynają się zastanawiać, czy nie zostać rodziną zastępczą. Stąd też rodziny 

pomocowe szkolone są jako potencjalni kandydaci na rodziny zastępcze w przyszłości. 

Dodała, że osoby te chętnie się szkolą.  

Komisja zapoznała się z powyższą informacją.  

Następnie Dyrektor PCPR Pani Aleksandra Witoszek podziękowała członkom Komisji 

w imieniu własnym oraz pracowników jednostki za współpracę, wsparcie oraz zgłaszane 

sugestie, które były istotne w realizacji działań Centrum. Następnie złożyła życzenia 

spokojnych, rodzinnych Świąt, pełnych odpoczynku i wyciszenia. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba podziękowała Dyrektor Pani Aleksandrze 

Witoszek za owocną współpracę.  Następnie życzyła wesoły i zdrowy Świąt. 

Ad. 6 

Komisja zapoznała się z: 

− Odpowiedzią Ministra Zdrowia w sprawie apelu dotyczącego wsparcia finansowego 

Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim oraz podjęcie szeregu pilnych działań 

w celu uzdrowienia systemu  ochrony zdrowia w Polsce, która stanowi załącznik nr 8 

do protokołu,  

− Odpowiedzią Kancelarii Prezesa Rady Ministrów w sprawie apelu dotyczącego 

wsparcia finansowego Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim oraz podjęcie 

szeregu pilnych działań w celu uzdrowienia systemu  ochrony zdrowia w Polsce, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba przypomniała, że dodatkowe 

posiedzenie Komisji w związku ze zgłoszeniem uwag do projektu uchwały Rady Powiatu 

Wodzisławskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/182/2012 Rady Powiatu 

Wodzisławskiego z dnia 29 marca 2012 roku w sprawie nadania statutu Szpitalowi 

Powiatowemu w Wodzisławiu Śląskim, ustalono na dzień 24 kwietnia 2025 roku o godz. 

13:30 w Powiatowym Centrum Konferencyjnym w Wodzisławiu Śląskim, przy ulicy Pszowskiej 

92a. 

Następnie ustalono termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień 21 maja 2025 roku o godz. 

15:00 w Sali narad Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Bogumińskiej 2.  
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Ad. 7 

Nie odnotowano.  

Ad. 8 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

przy 4  głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 9  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

Patrycja Wolska  

Przewodnicząca Komisji  

Zdrowia i Pomocy Społecznej  

 Joanna Rduch-Kaszuba  
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